

AFTERNOON TEA MENU

下午茶菜单

Available from 2pm to 5pm
下午两点至五点供应

From 5pm to 7pm on weekdays and 4pm to 7pm on weekends, all alcohol drinks shall be served with snacks in aperitivo style
工作日下午五点至七点及周末下午四点至七点，所有含酒精饮品将以经典意式欢乐时光形式服务

Please inform your waiter of information on food allergies and special dietary requirement
请告知您的服务员食物过敏信息或任何特殊饮食要求

All prices are in RMB and subject to service charge
所有价格均为人民币并需附加服务费

Bulgari Afternoon Tea

宝格丽下午茶

Beluga caviar 10g
欧洲鲟鱼子酱

Louis Roederer Brut Premier Champagne
路易王妃特级干型香槟

Mini bagel, Scottish Orkneys smoked salmon, sour cream
迷你贝谷面包, 苏格兰烟熏三文鱼及酸奶油
San Daniele Parma ham, Taleggio cheese
圣丹尼斯火腿, 塔雷吉欧芝士三明治
Focaccia caprese, Burrata Molisana, tomato
意式面包配水牛芝士及番茄

Tiramisù
提拉米苏

Raspberry millefoglie
树莓起酥千层蛋糕

Strawberry tart
草莓塔

Fruit tartlet
水果挞

Lemon Bigné
柠檬泡芙

Caprese cake
杏仁巧克力蛋糕

Scones, jams and clotted cream
司康饼, 果酱及凝脂奶油

1388 per person/每位

Classic Afternoon Tea

经典下午茶

Mini bagel, Scottish Orkneys smoked salmon, sour cream

迷你贝谷面包，苏格兰烟熏三文鱼及酸奶油

San Daniele Parma ham, Taleggio cheese

圣丹尼斯火腿，塔雷吉欧芝士三明治

Focaccia caprese, Burrata Molisana, tomato

意式面包配水牛芝士及番茄

Tiramisù

提拉米苏

Raspberry millefoglie

树莓起酥千层蛋糕

Strawberry tart

草莓塔

Fruit tartlet

水果挞

Lemon Bigné

柠檬泡芙

Caprese cake

杏仁巧克力蛋糕

Scones, jams and clotted cream

司康饼，果酱及凝脂奶油

298 per person/每位

448 per person/每位

With a glass of Louis Roederer Premier champagne

包含一杯路易王妃特级香槟

Selection of western tea

精选西式茶

English breakfast

英式早餐茶

A rousing full-bodied breakfast tea with plenty of structure and malty richness, perfect with milk.

茶体浓厚，茶汤甘甜，麦香浓郁，牛奶搭配绝佳

Earl grey

锡兰伯爵红茶

Refreshing and bright, with citrus freshness to lift the rich tea base.

佛手柑油熏制的锡兰红茶搭配蓝色矢车菊花瓣，香味迷人，口感清雅

Darjeeling 2nd flush

大吉岭夏摘茶

Light, crisp and refreshing, with graceful citrus lift as well as fresh and minty aftertaste.

入口柔滑，柑香优雅，同时伴随清新淡雅的薄荷余香

Bulgari blend

宝格丽精选茶

A unique black tea with rich and deep caramel and liquorice taste.

色泽浓郁，富含焦糖甘草香气，独具一格、卓尔不凡

Lemongrass and ginger

柠檬草生姜茶

Deeply aromatic with warming spices and highly refreshing, bright citrus notes.

芳香馥郁，清爽温馨，带有鲜爽的柑橘淡香

Chamomile

洋甘菊花茶

Stunningly fresh and light with enchanting floral flavors that cleanse and soothe the mind and body.

香气淡雅，口味甘甜，清肝明目，散热降压

Black currant and hibiscus

黑加仑与木槿花茶

A sweet spectrum of berry fruits, brightly supported by a tart finish.

色泽诱人，口感独特，莓果的酸甜和木槿花香的完美平衡

Peppermint leaf

薄荷茶

Insistent and deep mint flavors with an intense clean finish.

经久不去的浓郁薄荷芳香，口味滑腻，回味醇厚

Selection of Chinese tea

精选中式茶

Dragon well green tea

龙井茶

China's most celebrated green tea with grassy freshness and sweet and soft hazel complexities.

中国最富盛名的绿茶伴随嫩草般清爽及榛子的甘甜柔滑

Japanese style sencha

日式煎茶

Silky and thick mouth feel with flavors of sweet pea, fresh grasses and umami.

浅绿清亮，鲜醇回甘，带有绿茶特有的香味

Yellow gold oolong tea

黄金桂乌龙茶

Hand-rolled tea with a combining caramel, tangy citrus and fresh grass aroma.

香气优雅，略带桂花香，汤色金黄明亮，滋味醇细甘鲜

Traditional Anxi tieguanyin

传统安溪铁观音

Intense floral and mineral complexities underpinned by rousing tart freshness.

口感清香甘醇，茶体通透轻盈

Flowering lily and jasmine

茉莉仙子

A spectacular jasmine tea bases of green tea buds, topped with crown of orange lily-petals and a tower of jasmine flowers.

橙色百合花瓣和茉莉芬芳衬托出绿茶的清新甘甜。一款绝佳的茉莉花茶

Bohea lapsang black tea

正山小种

Gently smoky and smooth, balanced in a harmony of creamy and root flavor and almost peaty warmth.

柔滑醇和，略带烟熏味和甘草芳香，温润爽滑

Royal loose cooked puerh

宫廷普洱

Fragrant and dry, with a hint of incense woods and an almost chocolaty aftertaste.

口感干爽芬芳，带有香木淡香和巧克力余味

Wuyi big red robe

武夷大红袍

A smooth buttery aroma along with a rich and chocolaty flavor and hints of roasted nuts.

茶汤色泽诱人，带有柔滑的黄油芳香，巧克力浓香和烤坚果淡香

Caffetteria

咖啡

Espresso

意式浓缩咖啡

Double espresso

双份意式浓缩

Cappuccino

卡布奇诺

Americano

美式咖啡

Hot chocolate

热巧克力

